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Gradac, 28.02.2022. god. 

Dana 20.12.2021. godine održana je 3. elektronska sjednica Školskog odbora OŠ Gradac, 

Gradac u 2021./2022. školskoj godini, gdje je po točkama dnevnog reda:  

1. Usvojen zapisnik 2. sjednice ŠO. 

2. Jednoglasno je data prethodna suglasnost za zapošljavanje Nevene Džajić po objavljenom 

natječaju za učitelja matematike (26 sati tjedno) na nepuno neodređeno vrijeme. 

 3. Jednoglasno je data prethodna suglasnost za zapošljavanje Ivane Vežić, po objavljenom 

natječaju za učitelja informatike  (14 sati tjedno) na nepuno neodređeno vrijeme .   

4.Jednoglasno je data prethodna suglasnost za zapošljavanje Ivane Vežić po objavljenom 

natječaju za učitelja informatike na određeno nepuno radno vrijeme (26 sati tjedno) zbog 

zamjene Antonia Porobije za vrijeme obnašanja dužnosti ravnatelja koji traje do njegovog 

povratka na radno mjesto ili najdulje dva uzastopna mandata u skladu sa zakonskim odredbama. 

5. Jednoglasno je data prethodna suglasnost za zapošljavanje Ljubice Barbir  po objavljenom 

natječaju za učitelja razredne nastave na određeno puno radno vrijeme (40 sati tjedno) zbog 

zamjene Jasminke Medak Šetka i traje do njenog povratka s bolovanja.       

6. jednoglasno su usvojena Pravila o upravljanju arhivskim i dokumentarnim gradivom i  

Posebnog popisa arhivskog i dokumentarnog gradiva s rokovima čuvanja za koja će se zatražiti 

prethodna suglasnost od nadležnog Državnog arhiva u Splitu.   

7. Školski odbor je jednoglasno usvojio Financijski plan 2022.-2024. godine. 

8. Školski odbor je jednoglasno usvojio Odluku o raspodjeli rezultata poslovanja za 2020. 

godinu. 

9. Ravnatelj je upoznao članove Školskog odbora i zamolio da razmisle o prijedlogu  Općine 

Gradac koja će tražiti da joj se ustupi prostor stana u PŠ Drvenik kako bi se uredio za društvene 

potrebe. Spomenut je i problem saniranja krova PŠ Drvenik i zahtjev za subvencijom učeničkih 

marendi za koje još nismo dobili odgovor Općine Gradac.       

          

                                                                                Predsjednica Školskog odbora                                                                                                       

                                                                                Zdenka Oberan 

 



 


